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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2014/15:645 Trafikverkets ingångna avtal

Regionförbundet i Kalmar län och Trafikverket ingick den 7 maj 2010 ett avtal 
om upprustning av Stångådals- och Tjustbanorna. Avtalet avsåg åtgärder för 
totalt 200 miljoner kronor under en genomförandetid av fem år. Den regionala 
transportplanen skulle stå för 100 miljoner kronor och den nationella planen för 
lika mycket. Ett halvår innan avtalstiden löper ut meddelar nu Trafikverket att 
man inte kommer att fullfölja sin del av avtalet, något som får betecknas som 
minst sagt anmärkningsvärt.

Jag vill därför fråga statsrådet Anna Johansson:

 

Ska inte statliga myndigheter och verk fullfölja ingångna avtal?

………………………………………

Krister Örnfjäder (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2015-06-10
Besvaras senast
2015-06-17 kl. 12.00


